

# THE SCHOOL OF THE NATIONS

## SCHOOL FEES

The fees for the **2020 / 2021** academic year (three terms) are as follows:

	Kindergarten (K1 – K3)	Primary (P1 – P6)	Lower Secondary (F1 – F3)	Upper Secondary (F4 – F6)
Per term (MOP)	23,400	30,200	33,200	36,600
Yearly (MOP)	70,200	90,600	99,600	109,800

**New students are also required to pay a non-refundable and non-transferable:**

- Application fee of MOP1,000
- Registration fee of MOP3,000 (upon acceptance of the student)

## SCHEDULE OF FEE AND SCHOOL'S PAYMENT POLICY

To facilitate resource planning and the smooth operations of the school, fees are charged on a term basis and are payable according to the following schedule:

<b>June</b>	Newly accepted students must pay a deposit from the first term's fee to reserve their place: Kindergarten - 6,000 Primary - 7,000 Middle School - 8,000 Secondary - 9,000
<b>July</b>	Payment of balance of first term's school fees due <ul style="list-style-type: none"><li>• 50% of this payment is refundable if notice is given before 15 August</li></ul>
<b>October</b>	Payment of second term's fees due
<b>February</b>	Payment of third term's fees due

**PLEASE TAKE NOTE OF THE FOLLOWING:**

- Unless otherwise stated, payments are not refundable or transferrable.
- Non-payment of fees by the above deadlines will result in either the cancellation of your child's enrollment or incur a late payment fee of 2% per month.
- It is not possible for a student to attend class until the payment for that term has been received.

## FOR NEW STUDENTS ENROLLING DURING THE ACADEMIC YEAR

Fees are calculated on a pro rata basis from the date a place is reserved for the student in the school, with a fraction of a month considered a full month.

# 聯合國學校

## 學費資料

2020 / 2021 年度（三個學段）的學費如下：

	幼稚園 (一至三年級)	小學 (一至六年級)	初中 (一至三年級)	高中 (一至三年級)
每學段 (澳門幣)	23,400	30,200	33,200	36,600
每年 (澳門幣)	70,200	90,600	99,600	109,800

### 新生需另外繳付不可退還或轉讓的報名費及註冊費

- 報名時繳交之報名費 MOP1,000
- 入學時繳交之註冊費 MOP3,000 (學生被錄取後)

## 學費繳交規則一覽表

為了使學校的行政運作及計劃得以順利進行，每學段的學費需按照以下時間表繳付：

六月	新錄取學生繳交第一學段的留位費 幼稚園 - 6,000 小學 - 7,000 初中 - 8,000 高中 - 9,000
七月	繳交第一段學費的餘額 • 如在八月十五日前學校收到家長書面通知要求退學，可以退還學費餘額的 50%
十月	繳交第二段學費
二月	繳交第三段學費

### 請注意以下事項

- 學費不可退還，不可轉讓。
- 若不依照以上時間表繳交學費，會導致學位被取消或收取每個月 2% 延交學費的費用。
- 若不在該學段指定時間表內繳交學費，學生不允許回校上課。

## 學年中途插班新生

各教育階段的學生其學費將會按照比率來計算，不足一個月也作一個月計算。學費由預留其學位日起開始計算。